

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange</p> <p>Company's Name: ARABIA INSURANCE COMPANY - JORDAN</p> <p>Date: 30-11-2025 03:17:49 PM</p> <p>Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين العربية - الأردن التاريخ: PM 03:17:49 2025-11-30 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of ARABIA INSURANCE COMPANY - JORDAN cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 22-12-2025 at Microsoft Teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة التأمين العربية - الأردن دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 22-12-2025 الساعة 10:00 في Microsoft Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Merging of the Company or its incorporation</p>	<p>دمج الشركة او اندماجها</p>
<p>The Board of Directors has resolved to convene the Extraordinary General Assembly on 21/12/2025 for the following purposes:</p> <p>a. To approve the merger of Jerusalem Insurance Company as the merging company with Arabia Insurance Company Jordan as the merged company, whereby the company resulting from the merger shall be Jerusalem Insurance Company.</p> <p>b. To approve the draft Merger Agreement intended to be executed between Jerusalem Insurance Company, as the merging company, and Arabia Insurance Company Jordan, as the merged company.</p> <p>c. To approve authorizing the Chairman of the Board of Directors, or whomever he may authorize in writing, to proceed with all legal procedures required to complete the merger process before the Companies Control Department and any other relevant authorities, including but not limited to:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Signing the Merger Agreement and any other agreements, documents, amendments, or annexes necessary for this purpose. • Signing the merger application and any documents, undertakings, forms, or declarations required. • Carrying out all actions and procedures necessary to complete the merger process before any official or 	<p>قرر مجلس الإدارة دعوة الهيئة العامة لشركة التأمين العربية - الأردن لعقد اجتماع هيئة عامة غير عادي لاتخاذ القرار بما يلي:</p> <p>أ. الموافقة على اندماج شركة القدس للتأمين م.ع.م باعتبارها الشركة الدامجة وشركة التأمين العربية - الأردن م.ع.م بصفتها الشركة المندمجة بحيث تكون الشركة الناتجة عن الاندماج شركة القدس للتأمين.</p> <p>ب. الموافقة على مسودة عقد الاندماج المنوي إبرامها فيما بين شركة القدس للتأمين م.ع.م باعتبارها الشركة الدامجة وشركة التأمين العربية - الأردن م.ع.م بصفتها الشركة المندمجة.</p> <p>ت. الموافقة على تفويض رئيس مجلس الإدارة أو من يفوضه خطيا بالمضي قدما في الإجراءات القانونية الالزمة لإتمام عملية الاندماج لدى السادة دائرة مراقبة الشركات واي من الجهات المعنية بما في ذلك:</p> <p>التوقيع على عقد الاندماج واي عقود أو أوراق أخرى أو تعديلات أو ملاحق لزمرة لذلك.</p> <p>التوقيع على طلب الاندماج واي أوراق أو تعهدات أو نماذج أو إقرارات مطلوبة.</p> <p>القيام بكافة الأمور والإجراءات الالزمة لإتمام عملية الاندماج لدى أي جهة ذات علاقة رسمية أو غير رسمية وسواء ذكرت ضمن هذا القرار أم لم تذكر والتوقيع على أي أوراق أو وثائق لزمرة لذلك.</p> <p>ث. المصادقة على تعيين عضو مجلس الإدارة السيد/ نبيل سمير علي مكاحله.</p>

<p>nonofficial authority, whether mentioned in this resolution or not, and signing any documents or papers required for such purpose.</p> <p>d. Ratify the appointment of Mr. Nabil Samir Makahleh as Board Member.</p>	
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation.</p> <p>Chairman of Board of Directors</p> <p>User Name: Mazen Abduljalil Abdulqader Abduljalel</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mazen Abduljalil Abdulqader Abduljalel</p>